

Bredbandsfiber i Odensåker

Styrelseprotokoll 60 / 2017

Datum: 2017-05-18 Logården, Odensåker

Närvarande:

Styrelsen: Mikael Bender Wilsson, Carina Lundgren, Bengt Wirfelt, Mikael Kull, Mikael Linder

- 1) Mötet öppnades av ordförande kl 19.00
- 2) Val av justerare jämte ordförande
Mikael Bender Wilsson.
- 3) Föregående mötesprotokoll lästes upp och godkändes.
- 4) Information
 - a) Flytt av skåp Julbotorp Skåpet har flyttats ca 100 meter.
- 5) Pågående ärenden
 - a) Avtal Mariestads kommun/Vänerenergi (Anders).
Konkurrensklausul.
 - i) Avtalet är klar för iväg skickning och Mikael Kull kontaktar Anders för bekräftelse. Vi bokar ett möte med Anders Johansson när detta är klar.
 - b) Markavtal medlemmar (Karl-Simon).
 - i) Karl-Simon är icke närvarande så vi bordlägger detta till nästa möte
 - c) Ledningsrätt. (Karl-Simon)
Efter sommaren skall ledningsrätt sökas. Vi får hjälp av Vanja Borg som är sakkunnig.
 - d) Markavtal kommunen/Tidavad (Mikael K)
 - i) Slås ihop med punkt b
 - e) Markåterställning (Carina, C-J)
 - i) Vi utför markåterställning löpande.
 - f) Byggmöte (Carl-Johan)
 - i) Mikael Kull har pratat med Fiberkonsulterna i Skaraborg och besiktningen kommer troligen genomföras den 16/07

- g) Ekonomirapport (Anders)
 - i) Anders är icke närvarande så vi bordlägger detta till nästa möte.

- h) Upptändning Etapp 1 (Carl-Johan)
 - i) Pågår just nu (18/05) och snart färdigställt
- i) Zitius ledning mellan noder Brotorp och Utby
 - i) Bordlägges till nästa möte.

- j) Mail (Mikael BW)
 - i) Inget viktigt att rapportera.

- k) Hemsidan Information till medlemmar, (Mikael BW)
 - i) Vi går ut med information till medlemmarna angående återställningsarbete den 30/6
 - ii) Information om nyanslutningar läggs ut på hemsidan.
 - iii) Den nya sidan är under utveckling.

- l) Övervakning noder (Mikael K)
 - i) Vi har fått tre olika förslag men behöver mer information för att kunna ta beslut. Mikael Linder och Mikael Kull frågar NSI om en förtydning

- m) Ledningskollen
 - i) Mikael Kull ska begära in en offert från Jimmy Andersson angående detta arbete.

- n) Serviceavtal
 - i) NSI ska skicka en offert till oss som vi tar beslut om på nästa byggmöte.

- o) Teknikkvällar (Mikael BW)
 - i) a. Teknikmöte kommer genomföras den 29/5 och den 31/5.

- p) Kyrkorna har bara begärt inkoppling (Karl-Simon)
 - i) Ärendet är överlämnat till NSI

q) Byggmöte med grillning

i) Kommer äga runt den 1/6. Vi blir runt 20 personer. Simon blir inköpsansvarig.

r) Invigning av nät

i) Kommer äga runt efter semestern

6) Övriga frågor

7) Nästa möte

a) Torsdagen den 15/6 kl 19.00

8) Protokollet lästes upp för kontroll

9) Carina avslutade mötet kl 20.30



Protokollförare: Mikael Linder



Ordförande: Carina Lundgren



Justerat av: Mikael Bender Wilsson